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Protokół nr XX/13 

z  posiedzenia Rady Gminy Bobrowice 
 

w dniu 28 listopada 2013r. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych na sali obrad obecnych było 13 radnych,  
co według Przewodniczącego Rady stanowiło quorum zdolne do podejmowania 
prawomocnych uchwał.       

o Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Marek Babul – Wójt  
2. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz 
3. Teresa Kula – Skarbnik 

oraz Sołtysi z terenu Gminy Bobrowice. 
o Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik do protokołu. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad XX sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Wręczenie medalu „Za zasługi dla obronności kraju” dla Pani Krystyny Śmiałek. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Bobrowice w roku szkolnym 

2012/2013. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy 

Bobrowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego na 2014 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki              
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bobrowice na rok 2014. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego programu 
przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Bobrowice na rok 2014. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dla projektu uchwały Sejmiku 
Województwa Lubuskiego w sprawie wyznaczenia aglomeracji Krosno Odrzańskie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu ochrony 
środowiska. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z cmentarzy 
komunalnych, połoŜonych na obszarze gminy Bobrowice. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierŜawy. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierŜawy. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta przyjętej jako podstawę 
do ustalenia wysokości podatku rolnego na rok 2014. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Bobrowice na lata 2013 – 2019. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na rok 2013. 
20. Interpelacje i zapytania radnych. 
21. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
22. Wolne wnioski i informacje. 
23. Zamknięcie obrad XX sesji Rady Gminy. 

 
 
 Ad. 1. 
 

Otwarcia XX sesji o godz. 1000 dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Marcin Jagodziński, witając radnych oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2. 
 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, do którego 
Sekretarz zaproponowała następującą zmianę:  

− wprowadzenie pkt 8a o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
odwołania dotychczasowego i powołania nowego członka Komisji 
Rewizyjnej”. 

 
Następnie wyjaśniła, Ŝe uchwała jest wywoływana na wniosek Komisji 
Rewizyjnej, który następnie odczytała. 

o Wniosek Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

W wyniku głosowania proponowana zmiana została przyjęta jednogłośnie  
13 głosami „za”.  
 
Porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie obrad XX sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Wręczenie medalu „Za zasługi dla obronności kraju” dla Pani Krystyny Śmiałek. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Bobrowice w roku szkolnym 

2012/2013. 
8a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego i powołania nowego 
członka Komisji Rewizyjnej. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy 
Bobrowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego na 2014 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki              
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bobrowice na rok 2014. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego programu 
przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Bobrowice na rok 2014. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dla projektu uchwały Sejmiku 
Województwa Lubuskiego w sprawie wyznaczenia aglomeracji Krosno Odrzańskie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu ochrony 
środowiska. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z cmentarzy 
komunalnych, połoŜonych na obszarze gminy Bobrowice. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierŜawy. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierŜawy. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta przyjętej jako podstawę 
do ustalenia wysokości podatku rolnego na rok 2014. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Bobrowice na lata 2013 – 2019. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na rok 2013. 
20. Interpelacje i zapytania radnych. 
21. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
22. Wolne wnioski i informacje. 
23. Zamknięcie obrad XX sesji Rady Gminy. 

 
 Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad wraz  

z wprowadzonymi zmianami, który został przyjęty jednogłośnie 13 głosami 
„za”.  
 
Ad. 3. 
 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z poprzedniej 
sesji. Uwag nie było.  

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu, w wyniku którego 
protokół z XIX sesji Rady Gminy Bobrowice z dnia 12 września 2013r. został 
przyjęty 13 głosami „za”. 
 
Ad. 4. 
 
Wręczenie medalu „Za zasługi dla obronności kraju” dla Pani Krystyny 
Śmiałek. 
Głos zabrał p. Adam Kozar z Wojskowej Komendy Uzupełnień w Zielonej 
Górze, który poinformował, Ŝe jest to medal Ministra Obrony Narodowej za 
zasługi dla obronności kraju. Medal taki otrzymują rodzice, którzy wychowali 
troje lub więcej dzieci, którzy pełnili wzorowo słuŜbę wojskową.  Następnie 
złoŜył medal na ręce Wójta i Przewodniczącego Rady celem wręczenia go dla  
p. Krystyny Śmiałek.  
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Następnie o godz. 10:10 opuścił salę posiedzeń. 
 
Ad. 5. 
 

Przewodniczący Rady Marcin Jagodziński przedstawił Informację  
o swoich działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

o Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 6. 
 
Wójt Marek Babul przedstawił swoje sprawozdanie o pracy Urzędu 

Gminy w okresie międzysesyjnym.  
o Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 7. 
 
Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe wszystkie oświadczenia zostały złoŜone  
w terminie, informacja dotyczy niedołączenia korekt lub zeznań podatkowych.    
      Następnie odczytał analizę Wojewody oświadczenia majątkowego 
Przewodniczącego Rady oraz Wójta.  

o Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 8. 
 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Bobrowice w roku 
szkolnym 2012/2013. 
Nie było uwag. 
 
Ad. 8a. 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowego  

i powołania nowego członka Komisji Rewizyjnej.  
Sekretarz poinformowała, Ŝe Komisja Rewizyjna swoim wnioskiem z dnia  
26 listopada 2013r. kierowanym do Rady Gminy wnosi o odwołanie członka 
swojej Komisji,  uzasadniając stałymi nieobecnościami członka utrudniającymi 
pracę Komisji. Następnie odczytała wniosek. 
Przewodniczący otworzył dyskusję: 
Radna Kujawińska zaproponowała kandydaturę radnej Marioli Szajek, która 
jednocześnie wyraziła zgodę. 
Przewodniczący ustosunkowując się do uchwały poinformował, Ŝe radny 
Kramarz biorąc udział w wyborach i otrzymując mandat zaufania mieszkańców 
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Bobrowic robi krzywdę mieszkańcom. Natomiast mieszkańcy Bobrowic 
powinni na przyszłość podchodzić do kandydatur z pewną rozwagą. 
 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9. 
 

 Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie uchwalenia programu 
współpracy gminy Bobrowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 2014 rok. 

Sekretarz poinformowała, ze uchwała jest dobrze znana radnym, poniewaŜ  
z roku na rok jest ona w podobnym brzmieniu. Następnie wprowadziła 
autopoprawkę w rozdziale VI uchwały: wprowadzenie pkt f o następującym 
brzmieniu: 
„Wspieranie aktywizacji osób starszych: 
- fizycznej poprzez sport i turystykę, 
- psychicznej poprzez zaspokajanie potrzeb edukacyjnych i kulturalnych”. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 10. 
 
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 
Bobrowice na rok 2014. 
Sekretarz poinformowała, Ŝe w brzmieniu i treści uchwała niewiele odbiega od 
uchwał regulujących tą problematykę w latach ubiegłych.  

 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 11. 
 
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 
programu przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Bobrowice na rok 2014. 

Sekretarz poinformowała, Ŝe tak jak w uchwale poprzedniej co do meritum nic 
się nie zmienia. Dodała tylko, Ŝe oba programy realizuje Komisja ds. 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, dlatego pewne elementy zarówno w 
jednym jaki i w drugim programie są wspólne. 

 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 12. 
 
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dla projektu 
uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie wyznaczenia aglomeracji 
Krosno Odrzańskie. 
 

Sekretarz wyjaśniła, Ŝe Wójt wielokrotnie informował, Ŝe próbujemy wystąpić  
z aglomeracji Krosno Odrzańskie. Czekaliśmy dwa lata na przygotowanie  przez 
Krosno Odrz. stosownej dokumentacji, aby projekt stanął pod obrady Sejmiku 
Województwa Lubuskiego. Powodem wystąpienia jest głównie sprawa 
kanalizacji niektórych miejscowości skupionych wokół Dychowa. Standardy 
jakie wyznacza się w zakresie pozyskania środków unijnych na kanalizacje są 
nie do spełnienia w 2015r. i gminy nie dałyby rady sprostać tym zadaniom. Nie 
oznacza to, Ŝe te miejscowości nie będą skanalizowane. Będą, tylko nie w 
ramach aglomeracji.  Oprócz naszej gminy z aglomeracji występują równieŜ 
gminy Dąbie i Maszewo. 
 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 13. 
 
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia gminnego 
programu ochrony środowiska. 
Sekretarz poinformowała, Ŝe na poprzedniej sesji wycofaliśmy tą uchwałę  
z porządku obrad, poniewaŜ czekaliśmy na opinię Zarządu Powiatu 
Krośnieńskiego. Takiej opinii do dzisiaj nie otrzymaliśmy, ale zgodnie  
z zasadami kaŜdy opiniujący ma 30 dni na wydanie opinii, a jeŜeli takiej nie 
wyda, to uznaje się, Ŝe jest to tzw. opinia milcząca. Program jest uaktualniony 
m. in. o nowe wodociągi i hydrofornie i został przygotowany na zlecenie przez 
firmę zewnętrzną. 

 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 14. 
 
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 
korzystania z cmentarzy komunalnych, połoŜonych na obszarze gminy 
Bobrowice. 
Sekretarz poinformowała, Ŝe mamy taką uchwałę z lat 90-tych. Nowa uchwała 
nie odbiega w swej treści i formie  od dotychczasowej. Po ostatniej kontroli 
cmentarzy przez Sanepid, która wypadała bez uwag. Zalecenia były takie, Ŝeby 
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w regulaminie wprowadzić zapisy o zakazie palenia tytoniu na cmentarzach oraz 
zapis, Ŝe wjazd na cmentarz moŜe odbywać się tylko za zgodą Zarządzającego.  
Zwróciła się z prośbą równieŜ do sołtysów, aby pilnować Ŝeby takie naklejki  
z zakazem były umieszczone równieŜ na placach zabaw. 

 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 15,16. 
 

� Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierŜawy. 

� Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierŜawy. 

Sekretarz poinformowała, Ŝe Wójt bez zgody Rady moŜe zawrzeć pierwszy raz 
umowy dzierŜawy na okres 3 lat, natomiast powyŜej tego okresu, bądź kolejne 
przedłuŜenie wymaga zgody Rady. Umowy dotyczą działki w śarkowie i jest to 
ogródek przydomowy oraz działki w Dychowie przy moście gubińskim, o której 
dzierŜawę zwróciło się Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe Poltrag. Termin 
obu umów upływa z dniem 30 listopada 2013r. 
 
W wyniku głosowania uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierŜawy została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

� W wyniku głosowania uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierŜawy została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 17. 
 
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta 
przyjętej jako podstawę do ustalenia wysokości podatku rolnego na rok 2014. 

Sekretarz poinformowała, Ŝe Rada nie ma wpływu na podatek rolny i leśny, 
poniewaŜ przelicznikiem jest cena za Ŝyto. Wójt obniŜa cenę skupu Ŝyta 
ustaloną przez Prezesa GUS, jednocześnie obniŜając nasze wpływy do budŜetu. 
Wiele gmin nie obniŜa ceny skupu Ŝyta. 

 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 18,19. 
 

�  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2013 – 2019. 

� Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budŜetowej 
na rok 2013. 

Skarbnik wyjaśniła, Ŝe uchwały zostały dokładnie omówione na komisjach,  
a następnie je odczytała. Uwag nie było. 
 

W wyniku głosowania uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2013 – 2019 została podjęta jednogłośnie 
13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

W wyniku głosowania uchwała w sprawie zmian w uchwale budŜetowej 
na rok 2013 została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ogłoszono przerwę o godz. 1047 
Wznowiono obrady o godz. 1105 
 
Ad. 20. 
 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. 21. 
 
Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
Udzielono na bieŜąco na poprzedniej sesji.  
 
Ad. 22. 
 
Wolne wnioski i informacje. 
Dyskusja: 
 
Sekretarz nawiązując do informacji o swoich działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym Przewodniczącego Rady poinformowała, Ŝe  
w  Rankingu Gmin  Województwa Lubuskiego  nasza gmina zajęła 6 i 10 
miejsce. Nie było w nim podziału na gminy miejskie i wiejskie. Według 
rankingu jesteśmy gminą prorozwojową i na 83 gminy zajęliśmy w tej kategorii 
10 miejsce.  
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Następnie zwróciła się z prośbą do sołtysów o zgłaszanie usterek na placach 
zabaw i przystankach, poniewaŜ w przyszłym roku w czerwcu będzie kontrola 
Sanepidu.  
 
 
Sołtys Nadolny: 

− Chciałem przeznaczyć 10.000 zł z funduszu sołeckiego na poprawę 
oświetlenia mojej miejscowości. Co chwile zgłaszam, Ŝeby poprawić 
oświetlenie, poniewaŜ kilka lamp w ogóle nie świeci. Zwróciłem się z tą 
propozycją do Krosna Odrz. i zostałem odesłany z kwitkiem, poniewaŜ 
nasza gmina nie przystąpiła do realizacji programu wymiany oświetlenia. 
Kiedyś była taka uchwała podjęta, Ŝe zmienimy lampy i będzie lepiej. 

− Wycięcie drzewa na cmentarzu kosztowało 10.000 zł, dlaczego tak drogo? 
− W Dychowie robi się hydrofornię, ale Ŝeby te samosiewy tam rosły i taki 

bałagan był, trzeba to usunąć i wyczyścić ten plac. 
− Jak jest z tymi śmieciami czy Krosno Odrz. wychodzi z aglomeracji? 

Gmina Dąbie nie weszła i daje sobie radę, a my? 
 

Sekretarz: odnośnie funduszu sołeckiego, to nie moŜna przekładać go na budŜet. 
BudŜet Ŝyje cały rok i  moŜna wprowadzać i usuwać i przesuwać zadania. 
Fundusz zamyka się w danym roku budŜetowym i te zadania trzeba tak 
planować, aby zrobić je w danym roku, bo nigdy nie wiadomo czy Rada 
zaplanuje fundusz na następny rok. W naszym przypadku stanowisko 
Regionalnych Izb Obrachunkowych jest takie, Ŝe nie moŜna tego oświetlenia, 
więc czwartego zadania nie moŜna dołoŜyć.  
 
Wójt:  

− za wycinkę drzewa (dąb) na cmentarzu 10.000 zł jest tanio, były ofert 
jeszcze droŜsze. Wycięcie drzewa między pomnikami zajmuje ok. 2 dni. 
Gałęzie są pojedynczo spuszczane na sznurach, jest to Ŝmudna praca i 
bardzo ostroŜna. Taka firma musi być ubezpieczona, by  
w razie uszkodzenia pomników było z czego pokryć szkody. To była 
najtańsza oferta. 

− jeśli chodzi o śmieci Krosno Odrz. miało juŜ przetarg i od nowego roku 
występuje ze Związku. My dalej mamy 7,10 zł, czyli jedną z najniŜszych 
kwot w województwie. Dlatego szliśmy w grupie, poniewaŜ grupa zawsze 
ma taniej. 

 
Sołtys Kucharczyk: w Bronkowie na cmentarzu nie ma regulaminu do wglądu.  

 
Sekretarz: po podjęciu uchwały juŜ będą, a w budŜecie zaplanowaliśmy kupno 
tablic informacyjnych na regulaminy i uchwały. 
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Sołtys Gąszczak: odnośnie tablic zakaz palenia tytoniu na placach zabaw, kiedyś 
dostaliśmy te kartki od pani Mileny, ale one popękały. Trzeba by było pomyśleć 
o jakiś trwalszych, Ŝeby je na stałe przykręcić, a nie przyklejać. 
Sekretarz: w porządku pomyślimy o tym i damy nowe. 
 
Sołtys Kozyra: między Kosierzem a Tarnawą Kr. jest jakaś inwestycja wymiany 
lamp. Czy gmina coś na ten temat wie, czy wyłączą nam prąd? 
Wójt: zasilanie musi być cały czas 
 
Radna Litwin: czy coś widomo w sprawie usunięcia przystanku koło pana 
Piekarskiego w Dychowie?  
Wójt: było pismo w tej sprawie, ale jeszcze nie otrzymaliśmy odpowiedzi. 
 
Sołtys Kucharczyk: w Bronkowie będzie coś robione w sprawie odwodnienia 
przy naszej świetlicy, czy był juŜ przetarg? 
Wójt: mamy projekt, wykonawca szuka jeszcze kierownika robót, poniewaŜ jest 
mało fachowców od dróg którzy mają uprawnienia,  ale z tego co wiem to juŜ 
mają. JeŜeli pogoda dopisze to w tym roku zostanie to zrobione. Z tą drogą to 
było tak, Ŝe mieliśmy ją utwardzić, ale okazało się, Ŝe nie było zezwolenia na 
zjazd z drogi powiatowej, trzeba było wykonać projekt, pozwolenie itd. Trwało 
to kilka miesięcy, ale wszystko jest juŜ zrobione. 
 
Sołtys Duziak: pisałem pismo o interwencję w sprawie Pani, która przebywa  
w pustostanie. Pomimo interwencji policji ta pani nadal tam przebywa. Jest 
okres zimowy i Ŝeby nie było, Ŝe ona tam zamarznie. 
 
Sekretarz: ta Pani ma dochody i nie jest osobą ubezwłasnowolnioną i nie 
moŜemy ingerować w jej wybór. 
Wójt: siłą nie moŜemy tej pani wyprowadzić. MoŜemy tylko zgłosić to na 
policję i do nadzoru budowlanego. 
Sekretarz: to nie jest nawet nasz budynek, a pani nie jest osobą chorą i nie 
kwalifikuje się do pomocy opieki społecznej. Pani ma wolną wolę. 
Przew. Jagodziński: interweniował juŜ OPS, policja, ta Pani ma rodzinę, która 
się nią w ogóle nie interesuje, ma dochody i wolny wybór. 
Sołtys Duziak: siostra tej Pani chce ją zabrać do siebie, ale ona odmawia.  
Przew. Jagodziński: nic się nie da zrobić. Zrobiliśmy wszystko, co moŜemy. 
 
Radna Ozga: dlaczego część nowego chodnika w Dychowie jest rozebrana? 
Wójt:  było źle wykonane i wykonawca poprawia. 
Sołtys Śliwa: podziękowania od mieszkańców dla Wójta za załatwienie nam 
krótszej drogi do Bobrowic w związku z budową mostu do Dachowa. 
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Wójt: trzeba podziękować p. Suboczowi i Nadleśniczemu za udostępnienie tej 
drogi na okres remontu, bo to oni wyrazili zgodę, a ja tylko byłem 
pośrednikiem. 
 
Przewodniczący w swoim i Wójta imieniu podziękował pracownikom Urzędu, 
którzy zajmują się wnioskami unijnymi, za ich cięŜką pracę, Wójtowi za 
zaangaŜowanie i dyplomację w pewnych sprawach oraz radnym za poparcie. 
Następnie poinformował, Ŝe obrady wspólnej komisji z materiałami na następną 
sesję Rady odbędą się 19 grudnia 2013r. o godz. 13:00. 
 
Ad. 23. 
 
 Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady Marcin  
Jagodziński zamknął obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 1145 
Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała:                                                           Przewodniczył: 
 
Ewelina Roszak                                                      Marcin Jagodziński 
   2013-11-28 


